
"Een heel apart gevoel vanbinnen" 

 

Ze maakt al bijna veertig jaar platen, heeft negentien keer goud en platina behaald en krijgt

"een heel apart gevoel vanbinnen" als de mensen op haar liedjes uit de bol gaan. Dit

weekend moet Corry Konings (56) de Ethias Arena in Hasselt op stelten zetten.
 

In Nederland is Corry Konings al jaren één van de schlagerkoninginnen. In ons land treedt ze

slechts sporadisch op. "En niet meer met een orkest," zegt ze. "Voor het Schlagerfestival maak ik

een uitzondering want daar kan ik zingen met een groot orkest dat uitsluitend bestaat uit prima

muzikanten."
 

Als jong meisje werd Corry Konings ontdekt door Pierre Kartner. "Eigenlijk door Annie de Reuver,"

herinnert ze zich. "Het was bij Annie dat ik auditie ging doen. Ze zochten een meisje voor de band

en toen kwam ik op de proppen." Ze zong samen met de Rekels. "Pierre is voor ons gaan

schrijven. Vaarwel, ik zal geen traan om je laten was ons eerste plaatje en het behaalde meteen

goud en platina."
 

Drie jaar later ging ze solo en zo is het tot de huidige dag gebleven, op een aantal

gelegenheidsduetten met artiesten als Koos Alberts, Vader Abraham en Frans Bauer na. 
 

Van 1973 tot 1989 was ze de vrouw van Piet Roelen. Nu deelt ze haar leven met Wim, een

makelaar van 34.
 

Corry Konings acht de tijd gekomen om het wat rustiger aan te doen. "Als ik nu nog honderd keer

per jaar optreed, is het veel. Ik verdeel mijn tijd tussen Nederland en Spanje. Elf jaar geleden heb

ik in Benalmadena aan de Costa del Sol een appartement gekocht. Dat is nu te klein geworden

want ik heb een kantoor nodig en moet ook voldoende ruimte hebben voor mijn drie honden.

Daarom gaan we volgende maand beginnen te bouwen aan de rand van Benalmadena."
 

2009 wordt een belangrijk jaar voor de Brabantse. "Ik zit dan veertig jaar in het vak. Dat gaan we

op 19 juni 2009 vieren met een megaconcert in het stadion van NAC in Breda. In oktober van dit
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jaar komt al een fotoalbum uit. In april 2009 volgt een autobiografisch boek."
 

Berichten dat ze na dat megaconcert zal stoppen met zingen, spreekt ze tegen. "Ik wil het wel wat

minder doen. Mijn nieuwste passie is boetseren met klei. Maar het leukste is toch als ik het de

mensen naar hun zin kan maken met mijn liedjes."
 

Raymond DE Condé
 

'Schlagerfestival', 4, 5 en 6 april, Ethias Arena in Hasselt
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